
Järvisen eriävä mielipide koskien kaupunkisuunnittelulautakunnan päätöstä 29.1.2025 pykälä 11, 
Kivikaira, asemakaavan muutosehdotuksen hyväksyminen nähtäville  

 

Otaniemi-Keilaniemi-alue on sekä Espoon että koko Suomen kannalta elintärkeä korkean 
teknologian tutkimuksen ja liiketoiminnan keskus. Sen kehittyminen ja kasvaminen vaatii 
tulevaisuudessa kaupunkitilaa, jota ei ole käytettävissä rajattomasti.  

Suurten asuinkerrostaloalueiden kaavoittaminen Otaniemeen vähentää mahdollisuuksia sijoittaa 
esimerkiksi yritysten pääkonttoreita, tutkimuslaitoksia sekä korkeakoulun ja startup-yhteisöjen 
vaatimia tiloja tälle alueelle. Lisäksi Kivikairan kaava-alueelle esitetty kerrostalokeskittymä 
muodostaisi eräänlaisen muurin Otaniemen ja Keilaniemen väliin, mikä on omiaan heikentämään 
yritysmaailman, tieteen ja tutkimuksen luonnollisia synergioita.  

Espoossa on edelleen runsaasti alueita, myös hyvien liikenneyhteyksien varrella, jolle tämän 
tyyppistä asumista voidaan sijoittaa. Otaniemi on sille väärä paikka. 
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